

Svenska Rottweilerklubben

Protokoll: Livermöte Oktober 2022



Rubrik: Livermöte Oktober 2022

Mötesnummer:

Tid och datum: Lördag 2022-10-15 –

Söndag 2022-10-16

Plats: Göteborg

Beskrivning: Arbetshelg i GBG

Närvarande: Christina Sjögren, Malin Åsander, Jessica Berglund, Veronica Nilsson, Carolin Lange, Marie Daun, Martina Israelsson

Ordförande: Christina Sjögren

Protokollförare: Martina Israelsson

Attesterare: Jessica Berglund

Nr	Beskrivning	Föredragande
1	Mötets öppnande Protokolltext: Ordförande Christina hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. Ann-Louise R har lämnat återbud och Caroline L medverkar via Teams länk.	
2	Godkännande av dagordningen Protokolltext: Dagordningen godkändes.	
3	Val av sekreterare och justerare Protokolltext: Martina valdes till mötes-sekreterare och Jessica valdes till justerare.	
4	Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag Protokolltext: Genomgicks och lades till handlingarna.	

Nr	Beskrivning	Föredragande
5	<p data-bbox="350 75 708 96">Inkommande och utgående skrivelser</p> <p data-bbox="350 134 480 155">Protokolltext:</p> <p data-bbox="350 163 867 243">*MT 2017, Ett antal skrivelser från mentaldomare angående MT2017. Behandlas under särskild punkt.</p> <p data-bbox="350 281 659 415">*SKKs Hamiltonplakett och förtjänsttecken, Beslutades: Styrelsen kommer att skicka in en nominering till SKKs Hamiltonplakett</p> <p data-bbox="350 453 854 533">*Regelrevidering Bruksavelspris samt bruksuppfödarpri, krav på bruksmeriter! Svar ska skickas in senast 24e okt.</p> <p data-bbox="350 571 867 651">*Valberedning FS. Svara till valberedningen innan 5e dec. Frågan bordlägges till nästastyrelsemöte.</p> <p data-bbox="350 688 649 739">*Utställningar 2024, förslag från utskottet diskuterades.</p> <p data-bbox="350 768 743 819">*Oacceptabelt beteende, skickat till Utskottet Mental för handläggning.</p> <p data-bbox="350 852 824 903">*Enkät från valberedningen svenska rottweilerklubben Alla svarat</p> <p data-bbox="350 940 815 991">*Membersite Diskussion kring förslag till förbättringar av systemet.</p> <p data-bbox="350 1024 721 1075">*Central avelskonferens Skickat vidare till utskottet Avel och hälsa.</p>	
6	<p data-bbox="350 1100 441 1121">Ekonomi</p> <p data-bbox="350 1129 522 1150">Genomgång av konton</p> <p data-bbox="350 1159 480 1180">Protokolltext:</p> <p data-bbox="350 1188 649 1356">AfR Centralt SEK 414 321,12 AfR Exteriör SEK 64 994,95 AfR Läger Södra SEK 374 609,89 AfR UG Mental SEK 2 008,06 Aktivitetskonto SEK 38 492,22 Läger SEK 9 765,20</p>	Ann-Louise Rönmark
7	<p data-bbox="350 1411 662 1432">Lokalområden/aktivitetsområden</p> <p data-bbox="350 1470 480 1491">Protokolltext:</p> <p data-bbox="350 1499 886 1520">Södra lägerkommittén jobbar på inför nästa års läger i Kosta.</p> <p data-bbox="350 1558 961 1579">Mycket omtyckt aktivitets helg anordnad av AO Kalmar/Öland 1-2/10.</p>	Christina Sjögren

8 Utskott och arbetsgrupper**Protokolltext:**

Diskussion kring arbetsbeskrivningar för utskotten.

Uppdrogs åt samtliga i styrelsen att uppdatera översiktsdokumentet kring utskotten.

Uppdrogs åt samtliga kontaktpersoner att påminna resp utskott angående verksamhetsplan och budget.

a) Utskott för avel och hälsa (Martina Israelsson)

Malin tar över som kontaktperson för utskottet.

Utskottet planerar att ha ett uppfödarmingel inom kort.

b) Utskott för exteriör och utställning (Veronica Nilsson)

Ny ekonomiskkontaktperson (Carola Johansson) föreslås tillsättas i UG exteriör.

Arbetsbeskrivning uppdaterad för UG exteriör.

Beslutades: att godkänna uppdateringen.

Rekrytera nya medlemmar till UG exteriör med intresse för utbildning

m.m. Utskottet är idag mycket duktiga och aktiva med

avseende på utställning, mål att få även exteriördelen mera

aktiv.

c) Utskott för information (Martina)

Marie Stang kommit igång med hemsidan.

d) Utskott för läger och aktiviteter (Christina Sjögren och Marie Daun)

Marie Daun tar över som kontaktperson för Södra lägerkommittén.

e) Utskottet för mentalitet (Malin Åsander)

Mental håller sig budget och ligger just nu på +.

Jobbar på att få fram utbildningar/föreläsningar

f) Utskott för tävling och samhällsnytta (Jessica Berglund)

Utskottet för tävling har ett par avhopp, nya personer eftersöks.

Utskottsdeltagarna för samhällsnytta får Marie Daun som kontaktperson.

Offert inkommit från GMBK (Göteborg-Mölnåls Brukshundklubb), gällande rasSM 2023 16-17sept. Sök och spår alla klasser.

Beslutades: att anta offerten. Rasmästerskap i patrull på Kosta v. 29

även 2023. **Beslutades:** att ansöka om rasSM patrull 2023 efter

kontroll med lägerkommittén angående möjligheten att vara på Kosta skjutfält.

g) Medlems hantering (Ann-Louise Rönmark)

Inget nytt

h) Vandringspriser och förtjänstucken (Carolin Lange)

Styrelsen behöver boka in ett styrelsemöte med Sanne för

diskussion kringvandringspriser.

Uppdrogs åt Titti att skicka iväg vandringspriset för ras SM i sök för renovering.

i) Arbetsgruppen sponsring (vakant)

Avvaktar för tillfället att tillsätta denna

9 RASK och dialoggrupp SBK

a) RASK

b) Dialoggrupp

Protokolltext:

a) -Titti tar upp intresse för domarutbildning i rasspecifika egenskaper vid nästa RASK-möte.

b) inget nytt

Nr	Beskrivning	Föredragande
10	<p>Redaktionen/ sociala medier</p> <p>Instagram, Hemsidan, Facebook och Tidningen</p> <p>Protokolltext:</p> <p>Fortsatt ingen redaktion tillsatt för Tidningen Rottweilern. Intresset från medlemmarna svalt. Flera har dock efterlyst tidningen.</p> <p>Beslutades att tills ny redaktör är på plats skickar styrelsen ut ett nyhetsbrev med den viktigaste informationen.</p> <p>Hemsidan är igång och uppdateras löpande.</p> <p>Uppdrogs åt alla kollar igenom sina egna utskotts sidor, och kontaktar utskotten för eventuell uppdateringsinformation. Deadline för återkoppling till Marie senast 2022.11.20.</p> <p>Uppdrogs åt Ann-Louise att kolla "bli medlem" samt åt Titti att se över "kontakta oss" sidan.</p> <p>Nuvarande lösenord till hemsidans låsta sidor finns i tidningen</p> <p>Förtydligande gällande tidigare beslut angående överflyttning mot SBKs nya webplattform. Klubben har varit med från start i pilotprojektet.</p> <p>Beslutades att Marie Stang får mandat att ansöka om ny hemsida via SBKs nya plattform.</p>	Martina Israelsson
12	<p>MT 2017</p> <p>Protokolltext:</p> <p>Beslut: Styrelsen ställer sig bakom skrivelsen från ett antal mentaldomare angående MT2017. Mail om detta skickas till SKK.</p>	
13	<p>Kongressen 2023</p> <p>Protokolltext:</p> <p>Styrelsen diskuterade att eventuellt författa en motion till kongressen gällande antaletdelegat/rasklubb på kongressen. Motionen måste isf vara inne senast 1/1-23</p>	
14	<p>Ersättnings-blanketter och policy</p> <p>Protokolltext:</p> <p>ALKOHOL POLICY</p> <p>Diskussion kring alkoholpolicy inom klubben. SBK har en nolltolerans angående alkohol. I samband med Svenska Rottweilerklubbens evenemang ersätter klubben idag ingen alkohol. Uppdrogs åt Titti att ta fram ett förslag till policy utifrån SBKs policy och diskussionerna på mötet.</p> <p>MILERSÄTTNING- UTLÄNDSKA DOMARE</p> <p>Uppdrogs åt Titti att kontakta Ann-Louise och uppdatera mallen för reseräkning-</p>	
15	<p>Monter</p> <p>Protokolltext:</p> <p>Uppdrogs åt Marie och Titti att kontakta duktiga fotografer inom klubben för att få fram bilder till montern. 3x3m</p> <p>Förslag till montertext: Rottweiler, i skog och mark, alltid, överallt.</p> <p>Diskussion om att sälja mössa/pannband med den nya sloganen.</p> <p>Uppdrogs åt Malin att hålla ihop även arbetet med montertext och mössa/pannband.</p> <p>Beslut: om Västra LO har möjlighet att bemanna en monter bokas en sådan på MyDOG 2023. Malin tillfrågar Västra LO.</p>	
16	<p>Övriga frågor</p>	
17	<p>Kommande styrelsemöte</p> <p>Protokolltext:</p> <p>Nästa möte förläggs till tisdagen den 8/11-22 kl. 19.30 via Teams.</p>	
18	<p>Mötets avslutande</p>	